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SLOVENSKO: Poslankyňa Cigániková ešte nestihla v televízii doplakať a mne môj dlhoročný
kamarát, homosexuál, poslal do četu srdiečko. Viem, prečo to urobil. Bola to reakcia na
všetky komentáre o tom, ako sú za vraždu dvoch mladých ľudí zodpovední konzervatívci a
cirkvi. Chcel dať najavo mne, konzervatívnej kresťanke a jeho dobrej kamarátke, že on si to
nemyslí. A že my dvaja budeme naďalej kamaráti. Bez ohľadu na to, že ja ako členka
katolíckej Cirkvi mám byť údajne zodpovedná za smrť dvoch mladých mužov z podniku,
ktorý navštevuje.

Ilustračný obrázok, zdroj: snímka obrazovky TA3

Pred niekoľkými rokmi sme spolu pracovali v jednej redakcii a ľudsky sme si veľmi sadli. Ja,
presvedčená katolíčka a on, liberálny homosexuál, volič Progresívneho Slovenska. Samozrejme,
prebrali sme všetky záležitosti súvisiace s vierou a zdvorilo sme si vypočuli, čomu ten druhý verí.
Zamysleli sme sa nad tým a dohodli sa, že každý bude naďalej veriť tomu, čomu verí a nijako nám to
nebráni v tom, aby sme spolu trávili čas.

Zúčastňujem sa jeho narodeninových osláv, kolaudácií a on bol čestným hosťom na mojej svadbe.
Píšem to preto, aby bolo jasné, že my dvaja sme sa za celé tie roky ani raz nepohádali a napriek
tomu, že sme na úplne opačných stranách politického aj náboženského spektra, dokážeme fungovať
ako normálni ľudia bez toho, aby sme na seba vyťahovali zbrane. A ani by nám to nenapadlo.

Kto teda chce, aby sme sa my dvaja nenávideli? A prečo?

https://cz24.news/maria-magotsova-mam-kamarata-homosexuala-kto-chce-aby-sme-sa-nenavideli-a-preco/
https://cz24.news/maria-magotsova-mam-kamarata-homosexuala-kto-chce-aby-sme-sa-nenavideli-a-preco/
https://cz24.news/maria-magotsova-mam-kamarata-homosexuala-kto-chce-aby-sme-sa-nenavideli-a-preco/


Štvavá kampaň proti Cirkvi

V priebehu víkendu sa ozval aj ďalší môj bývalý kolega, mimochodom známy novinár, rovnako
homosexuál, a ironicky poznamenal: „Sleduješ ten cirkus?“ Áno, sledovala som. A neverím vlastným
očiam. Ľudia, ktorí nenávidia Cirkev a ani sa tým nijako netaja, idú rozprávať o tom, ako bojovať
proti nenávisti?

Roman Samotný, majiteľ Teplárne, sa už dlho pred vraždou dvoch mladých ľudí zdôveroval svojim
facebookovým sledovateľom, že nerozumie, prečo je celý náš rok rámcovaný kresťanskými sviatkami,
a prečo sú jedinou chránenou skupinou v tomto štáte kresťania. Nepáči sa mu, že si kresťania dovolia
poukazovať na tzv. kultúru smrti, pretože podľa neho je toto údajne „štvavá, nenávistná a
dehumanizujúca rétorika“. A nejde tu len o kresťanov. Roman Samotný tvrdí, že problém je
výsostnou záležitosťou istej konkrétnej skupiny kresťanov. „A šírili ju systematicky a vedome zo
všetkých katolíckych kazateľníc.“

Výsmech všetkého kresťanského

Aj Hana Fábry, známa LGBT aktivistka, ktorá premiérovi Hegerovi počas protestu strčila do ruky
dúhovú vlajku, na svojom facebookovom profile už dlho deklaruje, že RKC je podľa nej vyslancom
pekla a pomaly v každom druhom statuse nájdete nejaký vulgárny odkaz. Vrátane pomenovania toho,
kto je vinný, za to, čo sa stalo na Zámockej ulici. Podľa Hany je to, samozrejme, najmä „Katolícka
cirkev a jej politickí fanatici.“

Na snímke predseda vlády SR Eduard Heger (OĽaNO) pred pochodom za odsúdenie nenávisti voči
LGBTI komunite v Bratislave 14. októbra 2022. Sprievod zo Zámockej ulice na Námestie SNP za
obete tragédie zorganizovali Iniciatíva Inakos� a Dúhový Pride Bratislava.
Zdroj: TASR – Dano Veselský

Ak by ste vy, alebo ja, mali na svojom facebookovom profile podobné nenávistné odkazy adresované



inej cirkvi ako je katolícka, váš účet by bol už dávno zablokovaný a vy ste by mali opletačky s
políciou. U Hany Fábry to tak nie je. Z jej statusov sa dozvedáme, že si „nepúšťam ani TV, keď sú
nejaké priblblé katolícke sviatky vrátane Vianoc“. Že mottom RKC je ovládať a škodiť. Toľko nenávisti
ako na Facebooku u Hany Fábry nájdete v slovenskom online priestore snáď už len u Michala
Havrana.

Masívnu mediálnu podporu všetkým antikresťanským prúdom v spoločnosti dlhodobo poskytuje aj
Denník N, ktorý v nedávnej debate ústami svojich komentátorov vyhlásil, že „kresťanstvo je spojené s
nenávisťou“. Denníku N sa nepozdáva ani oficiálne učenie Cirkvi o morálke.

Kto tu teda vlastne šíri nenávisť? A prečo?

Snaha meniť definíciu manželstva v ústave

Z informácií, ktoré zatiaľ vieme z tlače, sa páchateľ vyhlasoval za ateistu a ak niekto o sebe hovorí, že
je ateista, akým spôsobom ho môže k vražde naviesť Cirkev? Logicky – pre ateistu nie je predsa
Cirkev nijakou autoritou, ale aj napriek tomu prvé a úplne absurdné obvinenia smerovali práve do
našich radov. A to od ľudí, ktorí kresťanstvo a Cirkev už dlho majú vyložene v zuboch.

Nemôžeme inak ako súhlasiť s aktivistami zo CitizenGo, ktorí upozorňujú:

„Musíme byť obozretní, pretože politici a aktivisti presadzujúci gender ideológiu vycítili príležitosť a
budú sa snažiť z tragickej vraždy vyťažiť čo najviac. Pozor, tu nejde iba o zabezpečenie základnej
bezpečnosti a ochrany pre všetkých občanov. Ide o snahu meniť definíciu manželstva v ústave,
zavádzať rôzne typy „partnerstiev“, presadiť adopcie detí LGBT pármi, schváliť prenájom materníc,
uzákoniť preoperovanie z muža na ženu alebo zo ženy na muža, a je len otázkou času, kedy budú
chcieť preoperovať a mrzačiť neplnoleté deti (ako sa to deje v Severnej Amerike).“

Dôkazom, ako píše CitizenGo, sú vyjadrenia progresívneho europoslanca Šimečku, ktorý v Bratislave
na Pochode za odsúdenie nenávisti voči LGBTI komunite prezentoval niektoré svoje požiadavky:

„Právo slobodne milovať, právo uzatvárať partnerstvá, právo mať spolu deti. Aj právo na dôstojnú
tranzíciu.“

Podporil ho aj už spomínaný Roman Samotný, ktorý sa v Denníku N netajil tým, že požiadavky LGBT
sa nekončia registrovanými partnerstvami. „Oceňujem, ak životné partnerstvá v nejakej zmysluplnej
podobe prejdú, ale tých požiadaviek máme viac,“ priznal.

Europoslanec Šimečka už sľubuje, že do tejto záležitosti zaangažuje aj Európsky parlament. „A
môžeme realisticky predpokladať, že to nebude iba o dohľade nad policajným vyšetrovaním, ale
dôjde k ideologickému nátlaku a v rámci EÚ,“ varuje CitizenGo.

Opäť sa teda musíme pýtať: Komu vyhovuje toto šírenie nenávisti. A prečo?
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